
 

                    
             OBČINA TOLMIN 
      Ulica padlih borcev 2, Tolmin 
 tel. (05)381 95 00, fax. (05)381 95 23 
                Nadzorni odbor  
              

Številka: 011-0028/2015 
 

Z A P I S N I K 
5.  seje Nadzornega odbora, 

ki je bila v ponedeljek, 1. 6. 2015, ob 14.30 v mali sejni sobi  
 
Prisotni člani odbora: Milena Velišček, Srečko Trojer, Ciril Testen, Zvonka Roner                 
Na seji ni bilo Boris Velikonje, ki je podal odstopno izjavo 20.5.2015. 
Ostali prisotni: Davor Simčič (direktor občinske uprave) 
 
Za sejo je bil predlagan naslednji dnevni red. 
 
Dnevni red 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Razprava in sklepanje o zapisniku 4. seje in 1. dopisne seje nadzornega odbora. 
3. Razprava in sklepanje o odstopu prijave Komisije za preprečevanje korupcije z dne 7.5.2015.  
4. Razprava in sklepanje o pobudi treh članov Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Občine Tolmin. 
5. Seznanitev s odstopno izjavo člana Nadzornega odbora Občine Tolmin Borisa Velikonje. 
6. Vprašanja in predlogi.  
 

K 1.) 
Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda  
 
Sejo je pričela predsednica odbora Milena Velišček. 
Predsedujoča je ugotovila, da so ob pričetku seje prisotni trije člani odbora.  
 
Predsednica je podala predlagani dnevni red v razpravo.  
Na dnevni red ni bilo pripomb in je bil s 3 glasovi ZA potrjen.   
 

K 2.) 
Razprava in sklepanje o zapisniku 4. seje in 1. dopisne seje nadzornega odbora 
 
Predsedujoča je odprla razpravo na oba zapisnika.  
Pri zapisniku 4. seje se v 4. točki dnevnega reda, tretji odstavek, v prvem stavku odpravi tipkarska 
napaka, tako da se stavek pravilno glasi: Ciril Testen je izpostavil problematiko javnih oz. skupnih 
zavodov in drugih institucij.  
Drugih pripomb ni bilo, zato je predsednica predlagala oba zapisnika v potrditev.  
Ob glasovanju so bili prisotni trije člani odbora, potrjena sta bila s trem glasovi ZA. 
 
SKLEP. 
Nadzorni odbor potrjuje zapisnik 4. seje v skladu s popravkom in zapisnik 1. dopisne seje v 
predlagani obliki.  
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Po sprejetju sklepa se je članom pridružil Srečko Trojer. S strani predsednice je bil pozvan k morebitnim 
pripombam oz. predlogom k dnevnemu redu in zapisnikoma.  
Srečko Trojer ni imel pripomb.  
 

K 3.) 
Razprava in sklepanje o odstopu prijave Komisije za preprečevanje korupcije z dne 7.5.2015 
 
Komisija za preprečevanje korupcije (v nadaljevanju: KPK) je dopis z dne 7.5.2015 z naslovno zadevo: 
Odstop prijave oziroma informacija pristojnemu organu, naslovila po e pošti: info@tolmin.si na Občino 
Tolmin za Mileno Velišček – predsednica odbora. Dopis je bil dne 11.5.2015 s strani občine posredovan 
naslovnici. Predsednica je zaprosila direktorja Davorja Simčiča za podatke, koliko je (bila) občina 
seznanjena s prijavo.  
Davor Simčič je odgovoril, da je prijava, kot jo je prejel nadzorni odbor, prvi dokument, s katerim se 
občina srečuje v tej zadevi. V preteklih primerih je namreč občina bila drugače obveščena o prijavi; KPK 
je svojemu obvestilu največkrat dodala ali kopijo prijave, ki so jo prejeli ali pa je prijavo v dopisu citirala. 
Občina je nato pripravila odgovor.  
V nadaljevanju je Davor Simčič članom povedal o prijavah na druge inštitucije, ki so bile podane v zvezi 
s projektom »Ureditev večnamenskega centra Kinogledališče Tolmin« ter obnovil postopke v zvezi s 
razpisom za pridobitev sredstev ter nadaljnjih postopkih po uspešni odobritvi.   
Glede na dopis, ki ga nadzorni odbor obravnava, je razložil postopek imenovanja Delovne komisije za 
popotresno in funkcionalno prenovo Kinogledališča Tolmin (v nadaljevanju: komisija), ki jo je s 
pooblastili ustanovil župan in ji poveril naloge v zvezi s projektom. Komisija v bistvu ni ocenjevala 
projekt, njena vloga je bila bolj v smeri usklajevanja želja zainteresirane javnosti - bodočih uporabnikov 
kot tudi obravnavala in usklajevanje pobude civilne iniciative. Zato meni, da ni prišlo do kršitev Uredbe o 
enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih finance (v 
nadaljevanju: UEM), kot je navedeno v odstopu prijave. 
 
Predsednica je pozvala člane, da povedo svoje mnenje o prijavi.  
 
Ciril Testen je povedal, da ne vidi potrebe, da bi nadzorni odbor opravil podrobnejši pregled  in se strinja 
s ugotovitvijo KPK, in sicer da nima vsebinskih zadržkov do zadeve. 
 
Srečko Trojer je povedal, da je pregledal dokumentacijo, ki so jo prejeli, kot tudi vsebino 21. člena UEM. 
Glede na vse predhodne pisne informacije in ustne izjave, ki so bile podane danes na seji, nadzorni 
odbor od tu naprej težko raziskuje in ugotavlja ali je vsebina imenovanja delavca občine v komisijo v 
nasprotju z navedeno uredbo. Osebno meni, da bi težko prišlo do nekega pomembnega konflikta 
interesov oz. bi KPK to že odkrila. Kot je bilo rečeno, se je pripravljavec dokumentacije pri pripravi 
soočal s izredno časovno stisko, zato podaja priporočilo, da se v izogib podobnim situacijam v prihodnje 
pogleda nasprotje interesov, to pomeni, da občinska uprava predhodno preveri pri možnih kandidatih za 
imenovanje v komisije, nasprotje interesov.  
Strinja se s mnenjem Cirila Testena, da z vidika nadzornega odbora ni potrebno opraviti podrobnega 
pregleda dokumentacije. 
 
Zvonka Roner je razumela omenjeno časovno stisko pri pripravi dokumentacije po drugi strani, če ne bi 
bila pravočasno pripravljena, bi bilo občini, po vsej verjetnosti, prav to očitano. Glede imenovanja v 
komisijo je mnenja, da je zaradi majhnosti občine verjetno težko dobiti primerne ljudi, ki imajo ustrezne 
kompetence in vedenja. Temu se da izogniti, vendar je za to potrebno več časa. Zaupa KPK, da je 
zadevo dobro preučila, da je ugotovila, da ni utemeljenega suma o kršitvi. Ne zdi se ji smiselno 
ugotavljati delo komisije za nazaj, saj se obnova objekta bliža koncu.  
 
Milena Velišček je uvodoma želela obnoviti svoje stališče o načinu dela tega odbora, ki ga je povedala 
na konstitutivni seji, in sicer, da se nadzorni odbor ne bo ukvarjal s preteklimi dejanji, ki ne vplivajo na 
poslovanje občine v tem mandatu. Očitano dejanje se je pričelo v letu 2012. Pomembno za delovanje 
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nadzornega odbora pa je tudi, ali je kršen predpis, ki ima kazenske določbe; v takem primeru gre za 
zelo huda kršitev, ki jo NO mora obravnavati. Kršitev predpisa, ki nima kazenskih določb in ne vpliva na 
izvajanje drugih predpisov, je navodilo za delovanje na obravnavanem področju. UEM nima kazenskih 
določb in morebitna kršitev ni imela vpliva na izvajanje investicije. KPK tudi ni zaznala resnega suma 
kršitev s svojega področja (korupcije ali navzkrižja interesov). Glede na kompleksnost področja bi 
morebitna obravnava zadeve (uvedba nadzora) zahtevala zelo veliko časa. Zaradi navedenega je 
mnenja, da ni potrebno uvesti nadzora.  
Na Davorja Simčiča je naslovila vprašanje, ali lahko pove, katere investicije so vključene v redni letni 
nadzor, ki ga opravlja Združenja občin Slovenije (ZOS). 
Davor Simčič je odgovoril, da investicija Kinogledališča ni vključena v notranjo revizijo, ki jo opravlja 
ZOS po svojem načrtu za leto 2015.  
 
Predsednica je razpravo zaključila s predlogom sklepa, da se nadzor ne uvede in na predlog Srečka 
Trojerja tudi, da občinska uprava v podobnih situacij prej preveri, ali obstajajo kakšna nasprotja ali 
zadržki pri imenovanju posameznih članov komisij. 
 
SKLEP. 
Nadzorni odbor sprejema sklep, da se na podlagi odstopljene prijave Komisije za preprečevanje 
korupcije z dne 7. 5. 2015, v zvezi s projektom »Ureditev večnamenskega centra Kinogledališča 
Tolmin«, nadzor ne uvede. 
 
Nadzorni odbor podaja občinski upravi oz. županu priporočilo, da sta pri imenovanju komisij 
pozorni na morebitno navzkrižje interesov. 
 

K 4.) 
Razprava in sklepanje o pobudi treh članov Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja Občine Tolmin (v nadaljevanju: KMVVI) 
 
Predsednica je zaprosila Davorja Simčiča za pojasnila o celotnem postopku imenovanja v svet zavoda 
Zdravstveni dom Tolmin (v nadaljevanju: ZD), ki je potekal na seji občinskega sveta  21. 5. 2015. Ta je v 
svoji obrazložitvi pojasnil tudi podrobnejši potek zbiranja možnih kandidatov v preteklih kot tudi v 
sedanjem mandatu ter odločanje KMVVI vsakokrat po končanem pozivu. Dodal je tudi prakso iz 
preteklih županskih mandatov pri imenovanja članov v svete zavodov, katerih ustanoviteljica je Občina 
Tolmin. V svoji razlagi je direktor člane seznanil s vsebino odstopne izjave Danijela Oblaka iz sveta ZD, 
ki jo je imenovani dostavil na Občino Tolmin dne 28. 5. 2015 (op.: izjava je bila prejeta po pošiljanju 
gradiva za 5.sejo NO, zato jo člani niso prejeli s sklicem). Hkrati je v vednost povedal, da je  izjavo o 
odstopu iz sveta zavoda OŠ Dušana Muniha, Most na Soči podala tudi podžupanja Martina Kenda.  
  
V razpravi so sodelovali vsi navzoči člani NO.   
 
Glede na podane informacije in razpravo je predsednica ugotovila, da ni več razlogov za nadaljnjo 
obravnavo pobude članov KMVVI, saj z odstopom Danijela Oblaka kot člana ZD, ni več razlogov za 
obravnavanje pobude. Predlagala je sklep, da se prične nov kandidacijski postopek za imenovanje 
člana v svet ZD in OŠ Most na Soči. 
 
Prisotni 4 člani, sklep je bil potrjen s 4 glasovi ZA. 
 
 
SKLEP.  
Nadzori odbor predlaga, da se nemudoma prične nov kandidacijski postopek za imenovanje 
članov sveta zavoda Zdravstveni domTolmin in sveta zavoda Osnovna šola Most na Soči. 

 
K 5.) 
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Seznanitev s odstopno izjavo člana Nadzornega odbora Občine Tolmin Borisa Velikonja 
 
Člani so v gradivu prejeli odstopno izjavo Borisa Velikonja, ki je bila na Občino Tolmin po elektronski 
pošti poslana 20. 5. 2015.  
Davor Simčič je prisotne seznanil, da je občinska uprava že pričela s pozivanjem za vložitev novih 
predlogov za člana, z željo, da bi lahko bil nov predlog pripravljen že za odločanje na junijski oz. julijski 
seji občinskega sveta. 
 
Člani so se s odstopno izjavo seznanili in vse informacije vzeli na znanje. 
 

K 6.) 
Vprašanja in predlogi 
 
Udeležba na seminarju v juniju. 
 
Nadzorni odbor je prejel vabilo na dva seminarja: v juniju z naslovom Kako se izvede nadzor in izdela 
poročilo o nadzoru ter v septembru z vsebino s področja: Delovanje nadzornih odborov občin. Oba  
organizira podjetje Nebra d.o.o., sklicana sta v Ljubljani.  
Predsednica je pozvala člane, da se opredelijo do ponujenega izobraževanja. 
 
Po krajši razpravi je bilo dogovorjeno, da se prvega seminarja, ki bo 16. 6. 2015 udeleži Srečko Trojer.  
Za seminar v septembru, pa je bil sprejet neobvezni dogovor, da se ga udeleži Zvonka Roner. 
 
Informacija o nadzoru Zaključnega računa proračuna Občine Tolmin za leto 2014. 
 
Nadzorni odbor je na svoji 4. seji dne 16. 4. 2015 sprejel sklep, da opravi zelo zahtevni nadzor: 
Zaključni račun proračuna Občine Tolmin za leto 2014, s predvidenim pričetkom 1. 6. 2015. 
Zaradi obveznosti članov odbora in usklajevanja termina za prvo srečanje s predstavniki občine, se 
nadzor ni pričel v dogovorjenem roku.  
Predsednica je predlagala nov datum za začetek, to je 8. 6. 2015, s tem, da se predvideni zaključek ne 
spremeni, to je do konca septembra 2015.  
 
Člani so se s pobudo strinjali, s štirimi glasovi ZA je bilo potrjeno, da se sklep o uvedbi nadzora z dne 
16. 4. 2015 popravi v drugi točki,  v skladu s zgoraj navedem predlogom.  
 
SKLEP. 
Pregled dokumentacije se prične 8. 6. 2015. Končno poročilo bo izdano do konca septembra 
2015. 
 
Pooblasti se predsednico, da o potrjenem sklepu telefonsko obvesti nadzorovano osebo.  
Nadzornikom ni potrebno pošiljati novega sklepa, ker so kot vsi prisotni seznanjeni na današnji seji.  
 
Drugih vprašanj in predlogov ni bilo. 
 
Seja je bila zaključena ob 16.00. 
 
 
 
                                           Milena Velišček, 
          predsednica odbora 
Zapisala: 
Katja Gaberšček 


